
Referat fra styremøte 19 oktober 2011. 

 

 
Til stede: Thomas, Svein Olav, Sverre, Per, Torbjørn, May Lill og Anna Brit 

 

Sak 1: Referat fra forrige styremøte. 

  Ble godkjent med kommentar om at turen ” På gjengrodde stier i 

 innerskau”, ikke ble noe av p.g.a. mye regn og alt for vått i bakken. 

 

 

Sak 2: Status brøyting. 

Avtalen med Roger Løvdal Nilsen er undertegnet, og informasjon er    

sendt medlemmene. 

Thomas har sendt brev til Gjeving Marina og takket for samarbeidet. 

 

 

Sak 3: Kommunens forslag om nedlegging av Gjeving skole. 

  Per informerte om at FAU har fått brev fra rådmannen, der han ber om  

  FAU’s uttalelse på forslaget om nedleggelse av skolen. I den forbindelse  

  har FAU innkalt til foreldremøte 22.10.2011. 

 

  Gjeving Vel har fått samme brev, og vil holde et åpent møte for  

  befolkningen på Gjeving og Lyngør. Dato er ikke avklart.  

  Vi prøver å få en fra kommuneadministrasjonen til å holde en innledning  

  om bakgrunnen for forslaget. Vi prøver også å få en innleder som kan si  

  noe om fordeler og ulemper med små grendeskoler. Deretter har FAU et  

  innlegg om resultatet fra sitt møte, etterpå diskusjon. 

  Det blir også kaffe og kake. 

  Møtet danner grunnlag for Velets innspill til kommunen. 

 

 

Sak 4: Eventuelt. 

  Svein Olav informerte fra Grendehusstyret. På grunn av situasjonen med  

  skolen blir det planlagte innkjøpet av nye møbler lagt på is.Ingen  

  investeringer før skolesaken avklares. 

  Utleie av Grendehuset må markedsføres bedre, dette innebærer også    

  utleie av bord, stoler, servise og bestikk. 

 

Referent: Anna Brit 


